
Referat generalforsamling Holmstrupbakker afdeling 3 - 13' marts 2023

1. Valg af dirigent:
Anne-Mette Brandt-Clausen - Holmstruphojvej 59'

Dirigenten kan konludere at der er indkaldt rettidigt og der er 21 husstande

representeret.

2. Formandens beretning
- Vejbump forventes etableret 2A2g.Jason der har varet tovholder har fiet nyt job i

land og kan folge det til dors.

- Det nye telt har veret udlejet 3 gange og brugt til vejfesten' Der var desvarre en

fabrikationsfejl, som firmaet bag har erstattet' Bestyrelsen vil satte teltet op for at

tjekke at alt er ok, s5 det er klar til det neste der skal leje det tiljubileer,
fodselsdage, barndedib, konfirmationer mm. Sporgsmilfra forsamlingen - hvad

koster det at leje det?:500 kr for en weekend. Det skal forst pilles ned nir det er tort'

ellers kommer der mug/skimmel pi materialerne' Teltet er opmagasineret hos

Mette i nummer 105b.

- Sommerfest - mellem 30-40 deltagere og mange born.

3. Regnskab

Agner beretter om regnskabet. Der er et overskud i regnskabet fra 2022. Dette

skyldtes hensatte penge til legeplads, som ikke blev si stor en udgift. Foreningen er

velkonsolideret og ca 307.000 kr er henlagt til vejfond.
Regnskabet er godkendt af forsamlingen

4. lndkommende forslag
lngen indkommende forslag

5. Budget
lngen sarlige bemerkninger til budgettet.
Budget er godkendt

6. Valg af poster
Lars Vad La Cour nr. L23 formand genopstiller
Andrei Dobre nr 1L1. genopstiller
Agner Madsen fratrader - Mette Louise Gram Kjarulff 105b tiltrader som kasserer.
Forsamlingen har godkendt Mette som den nye kasserer.
Rikke Bernberg nr. 6l tiltrader bestyrelsen.
Agner modtager en gave fra afdelingen/bestyrelsen som tak for 20 irs trofast
arbejde.
Michael nr. 113 tiltrader som suppleant.
Jason Greve Holbech nr.797 er ikke p6 valg fgr 2024.
Mette Louise Gram Kjerulff nr. 105b er ikke pi valg fOr ZOZ4.

Revisor - Astrid Madsen nr. 67. Valgt til revisor.
Suppleant revisor - lfOlge kassereren er det ikke nOdvendigt.
Der bemerkes at en suppleant for kasseren vil vare en god ide at have i fremtiden



7. Eventuelt
- Vejbump - der bliver stillet kritiske sporgsmiltil vejbump. Folk har ikke haft

mulighed for at se et vejbump og er bange for at de minder om dem i

skjoldhojRarken, lkea eller Mcdonalds.
Jason beretter at de er typegodkendte til offentlig vej og er af en anden type blodere
buede bump igummi. De kan holde i mange 5r og det er afdelingen der afholder
vedligehold af dem. Snerydning bgr ikke give nogle problemer, da der opsettes
markeringspale, for at vise hvor bumpene de er.

- Der var buffet, som folk er positivt opstemte over for. Der vil blive forsogt med
buffet igen i 5r - 2023.

- Hundeefterladenskaber i omrSdet. Det flyder med hundelort flere steder. lser ved
soerne og pa storre gresarealer og rabatter. - Der eftersporges skraldespande i

omrSdet. PSmindelse pi Facebook om at samle op i omrSdet. Skjoldhojparken har
egen gartner som t@mmer deres spande, man bor hore dem om deres erfaringer.
Dette b6r stilles som et forslag til hovedforeningen, da de har ansvaret for gr6nne
arealer.
Beboer beretter om at det ejeren der har ansvaret og at man med opdragelse kan f6
dem til at trade af pi naturens vegne i kanten op af hak og vippe den ind i hekken.
Der bemerkes at ejeren har ansvaret for at samle op og bortskaffe, man mi ikke
efterlade affOring i hak pii andre folks matrikler.

- PFAS forurening i omridet - kan der vare et problem? Aarhus drikkevand har ikke
milinger af PFAS. Der er ikke forventelige forureninger med PFAS i omr6det. Der er
enkelte erhvervsmatrikler i neromrddet, hvor der kan vare mistanke om PFAS, men
ikke noget der bbr udgore en risiko for beboere eller grundvand, da der ikke er nogle
grundvandsboringer her. Soen tager kommunen javnligt praver af vandkvalitet.

- Vejledning og praktisk info. vedr. teltudlejning udarbejdes og legges pi
hjem mesiden/facebook.

Generalforsamlingen afsluttes kl 20:00.

Underskrifter
Referent
Jason Greve Holbech

Dirigent
Anne-Mette Brandt Clausen
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